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         2009-05-12 
 
 
Interpellation av Gunilla Roxby Cromvall (V) om bristen på pengar till 
infrastruktur i Stockholms län 
 
I april kom regeringens förslag till nationell plan för transportsystemet. Som befarat innebär 
förslaget att det kommer att saknas pengar till nödvändiga infrastrukturinvesteringar, särskilt 
på spårsidan. Bland annat saknas tillräcklig statlig finansiering av Spårväg Norr, tunnelbana 
till Nya Karolinska Solna och utbyggnad av dubbelspår på Nynäsbanan. 
 
 
Jag vill därför fråga ansvarigt trafiklandstingsråd Christer G Wennerholm (M):  
 
1. Är du nöjd med de ekonomiska ramar för nyinvesteringar som ges av regeringens förslag 
till nationell plan för transportsystemet? 
 
2. Hur ser du på fördelningen mellan spår och vägar i regeringens förslag? 
 
3. Är det rimligt att så stort finansieringsansvar åläggs Stockholms läns landsting? 
 
 
 
 
 
 
Gunilla Roxby Cromvall (V) 


